
Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke kyrkbåtsförening 
2021-09-13

Närvarande: Nils-Olov Olsson, Charlotta Wähner, Emma Eriksdotter, 
Kerstin Ernebrink, Maja Eriksdotter

Mötets öppnande                                                                                               
Ordförande förklarar mötet öppnat

Dagordning                                                                                                           
Godkändes

Föregående protokoll                                                                                                   
Lades till handlingarna.

Ekonomi                                                                                                             

Kassören berättar att det är 63 betalande medlemmar hittills i år. 

Ekonomin på 86 588 kr varav 12.600 kr är öronmärkta för träningsbåten 
redovisades.

Marknadsföring, sponsring och samarbete med andra

Nils-Olov lämnade en rapport från Söderbärke aktivitetsgrupp.

Kerstin Ernebrink är ordinarie ledamot i SAG. Lars Annerman suppleant 
(tillfrågas) alt. Nils-Olov Olsson om Lars ej tar uppdraget

Aktiviteter 

         -   Kultur

               Föreningen tackar nej till samarbetet med Malingsbo Herrgård

               Förslag på kostnad för brudrodd 2022: ett grundpris på 2000 kr     

               för max 2 timmar sedan 1000 kr per påbörjad timme

⦁ Motionsrodd 

Flytvästarna är restnoterade. De kommer att betalas med bidrag 
från SAG. Emma har fortsatt bevakning på dem.

              -Underhåll

              Förslaget på att starta en sms-grupp bordlades till nästa 
styrelsemöte.

              -Speciella projekt
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Träningsbåt, lilla roddbåten

Emma och Maja lade fram kostnadsförslaget på båten. Arbete 
pågår med beställningen. Ritningar är skickade till en 
kanotbyggarfirma i Tranås. När alla delar finns på plats i 
Söderbärke så kan båtbygget påbörjas.

-Medlemsaktiviteter

Årsmötet som hölls i parken var uppskattat. 

Det är för sent att planera någon aktivitet för hösten. Den 10/12 
sker nästa medlemsaktivitet. Julgröt med föredrag i 
församlingshemmet. Nästa styrelsemöte utses en arbetsgrupp. 
Frågan om medverkan kan gärna ställas till medlemmar som inte 
är med i styrelsen.

⦁ Övriga frågor

Frågan om hur samgåendet med Norrbärke församling kommer 
att påverka Söderbärke kyrkbåtsförening kom upp. 

Samgåendet påverkar inte föreningen och dess aktiviteter.

Nästa möte

Planeras till den 15/11 kl 18  i församlingshemmet.

Mötet avslutas                                                                                                 
Ordföranden förklarade mötet avslutat.

Vid pennan:                                                         Justeras

Charlotta Wähner                                                  Nils-Olov Olsson
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